



THE TWELFTH TAI SITUPA

Date 25-April-2016

Palpung Europe - European Seat of The Chamgon Kenting Tai Situpa

Palpung Institution and Palpung Thubten Chökhör Ling Monastic Seat was founded in 1727 in Eastern Tibet by the 19th incarnation of Marpa The Great, the 8th Kenting Tai Situpa, Situ Panchen. It became the Seat of the successive incarnations of the Chamgon Kenting Tai Situpas whose lineage is older than 2500 years, tracing back to Lord Maitreya. Palpung means Mount of Excellence, the glorious accumulation of the best knowledge and wisdom lineages in various fields: meditation, academics, literature, medicine, art, etc.; the glorious union of study and practice.

Chöje Lama Gelongma Palmo has been studying and practicing the sacred dharma under the Palpung Sherab Ling Monastic Seat from her very taking refuge under Buddha, Dharma and Sangha from me. A Palpung lama, she carries out dharma activities in Europe in place of the Palpung lineage and myself.

The Palpung Europe Purkersdorf city center is nearing its completion, yet some finalizing steps still need to be accomplished. The rural estate in Langschlag was just acquired and needs lots of labor and effort to be turned into a functioning practice place.

I fully support her activities and am inviting anyone to participate in our pure and beautiful undertaking to bring to fruition the Palpung projects in Europe to preserve the precious Buddha dharma and make it available to everyone as a genuine offering to Lord Buddha's lineage to benefit all sentient beings, bringing peace and harmony into our world.

Yours in the sacred dharma.

The Twelfth Kenting Tai Situpa
The Supreme Head of Palpung lineage Institutions of Buddhism

"PALPUNG SHERAB LING"
P.O. Upper Shattu Via Bahadur-17120, District Kangra, Himachal Pradesh, India
Tel: 91-(0) 1894-282973, 282955, 282233, Fax: 91-(0) 1894-282224

Übersetzung des Briefes voll Segen und Inspiration von
S. H. Chamgon Kenting Tai Situ Rinpoche

Datum: 25. April 2016

Palpung Europe - Europäischer Sitz Chamgon Kenting Tai Situpas

Palpung Institut und der Klösterliche Sitz Palpung Thubten Chökhör Ling wurde 1727 von der 19. Inkarnation Marpas des Großen, vom 8. Kenting Tai Situpa, Situ Panchen, in Osttibet gegründet. Er wurde zum Sitz der nachfolgenden Inkarnationen Chamgon Kenting Tai Situpas, dessen Linie sich auf Maitreya zurückführen lässt und älter als 2500 Jahre ist. Palpung bedeutet Mount of Excellence, Berg der Vortrefflichkeit, die glorreiche Bündelung und Ansammlung der besten Linien von Wissen und Weisheit in vielen Gebieten: Meditation, Wissenschaft, Literatur, Medizin, Kunst, etc.; die glorreiche Vereinigung von Studium und Praxis.

Chöje Lama Gelongma Palmo studierte und praktizierte den erhabenen Dharma von Anfang an unter dem Klösterlichen Sitz Palpung Sherab Ling, seitdem sie von mir unter Buddha, Dharma, Sangha Zuflucht erhielt. Als Palpung Lama führt sie Dharma Aktivitäten für und anstelle der Palpung Linie und meiner selbst aus.

Das Palpung Europe Stadt Zentrum Purkersdorf naht seiner Vollendung, trotzdem müssen noch immer einige abschließende Schritte vollendet werden. Das ländliche Anwesen in Langschlag wurde erst erworben und bedarf einer Menge Arbeit und Anstrengung, um zu einem funktionierenden Praxisort zu werden.

Ich unterstütze ihre Aktivitäten vollends und lade jedermann ein, an unserem reinen und wunderschönen Unterfangen, die Palpung Projekte in Europa als aufrichtige und authentische Darbringung an die Linie Buddhas zu vollenden, teilzuhaben, um den kostbaren Buddha Dharma zu bewahren und ihn jedermann zugänglich zu machen, um allen fühlenden Wesen zu nützen und Frieden und Harmonie in unsere Welt zu bringen.

Hochachtungsvoll, im erhabenen Dharma

Zwölfter Kenting Tai Situpa

Höchstes Oberhaupt der Palpung Linien Institution des Buddhismus